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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) има удоволствието да Ви покани за участие в онлайн
информационен ден по проект APPRENTLINE (Capacity Building in the Organisation of Online Apprenticeships), който
ще се проведе на 20 ноември от 10 ч. Проект APPRENTLINE, който се изпълнява по Програма "Еразъм+", с
участието на 5 партньорски организации от 4 страни, е насочен към подобряване капацитета... 

Представители на китайската адвокатска кантора Sichuan Gemchen Law Firm посетиха БТПП и обсъдиха с
председателя на Палатата Цветан Симеонов възможностите за сътрудничество и проучване на българския пазар.
Кантората е със седалище гр. Чънду, провинция Съчуан, Китай и с офиси в Техеран и Токио. Специализирана е в
трансграничните правни консултации и бизнес услуги, както и в предоставянето на съдейст... 

Между "класическа измама през арбитражен съд" и "механизъм, по който на хората може да им бъде вменяван
синтетичен дълг". Как един казус за половин милион лева повдига много въпроси и защо едно семейство иска да
"предпази обществото от подобни събития"? Тази история ви разказахме в началото на юли тази година.
Несполуките сполетяват семейство Ценкови под формата на арбитражен съд. Темата обаче е с... 

Възможност за подобряване достъпа до правосъдие за кредитори, които имат трудности да осигурят средствата
за съдебни или арбитражни разноски Председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан
Симеонов проведе среща с адв. Константин Миков, старши съдружник в Адвокатско дружество "Миков и адвокати''.
Тема на срещата беше възможностите за финансиране на съдебните разноски по дела. Фин... 

Заглавие: Българска търговско-промишлена палата: Покана за участие в онлайн информационен ден по проект
APPRENTLINE - 20 ноември 2024 г.
Дата: 06.11.2024 19:41
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Китайска адвокатска кантора проучва възможностите за партньорство с български фирми
Дата: 07.11.2024 10:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: ФрогНюз по следите на опасна тенденция: Арбитражни съдилища запорират сметки по съмнителни
процедури. И всеки може да изгори
Дата: 07.11.2024 11:31
Медия: Днес News

Заглавие: Обсъждане на идея за финансиране на съдебните разноски по дела
Дата: 06.11.2024 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: БТПП стартира онлайн проучване за прилагането на мерки за енергийна ефективност в дейността на

https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/776424-balgarska-targovsko-promishlena-palata-pokana-za-uchastie-v-onlayn-informatsion
https://www.bcci.bg/news/20597
https://dnesnews.bg/2024/11/%D1%84%D1%80%D0%BE%D0%B3%D0%BD%D1%8E%D0%B7-%D0%BF%D0%BE-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D1%81%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B4%D0%B5%D0%BD%D1%86%D0%B8/
https://www.bcci.bg/news/20596
https://www.bcci.bg/news/20598


В рамките на проект EE4SMEs Българската търговско-промишлена палата стартира онлайн проучване, насочено
към прилагането на мерки за енергийна ефективност в малките и средните предприятия (МСП). Допитването е
част от проект EE4SMEs* и има за цел да оцени интереса на компаниите към различни методи и мерки за
повишаване на енергийната ефективност (ЕЕ). В резултат на проучването ще се установят енер... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
18)

Рекордно ниските 2,5% от домовете смениха собствениците си тази година, най-ниското ниво от 30 годиниСпоред
доклад на инвестиционната банка Goldman Sachs икономиката на САЩ през 2024 г. е най-голямата в света. На
второ място се нарежда тази на Китай, а на трето - Германия. Прогнозите на Международния валутен фонд
показват, че през 2029 г. САЩ ще задържи първото място, но през 2050 г. според прогн... 

Hай-влиятелната real estate конферентна платформа в България и региона cъбpa ĸлючoвитe участници на пазара
на 6 ноември в Sofia Event Center. Водещите инвеститори, финансови институции, консултанти, проект мениджъри,
адвокатски ĸaнтopи и експерти, ангажирани с най-мащабните проекти и сделки в сектора, участваxa във
фокусирани панели и сесии с акцент върху състоянието и инвестиционната среда в ключ... 

Добрите новини за германската икономика са дефицитни в последно време Наблюдатели отново да говорят за
"болния човек на Европа" В последните дни в Германия се появиха и положителни новини. Най-голямата
европейска икономика отбеляза ръст от 0,2 % през третото тримесечие, опровергавайки песимистичните
очаквания, които предвиждаха ново свиване. Това означава, че след спада през второто тримесечие Гер... 

Добрите новини за германската икономика са дефицитни в последно времеИ все пак в последните дни в
Германия се появиха и положителни новини. Най-голямата европейска икономика отбеляза ръст от 0,2 % през
третото тримесечие, опровергавайки песимистичните очаквания, които предвиждаха ново свиване. Това означава,
че след спада през второто тримесечие Германия ще избегне изпадането в рецесия (две послед... 

Петя Димитрова - главен изпълнителен директор и председател на УС на Пощенска банка и председател на УС
на АББВизитка Петя Димитрова е главен изпълнителен директор и председател на управителния съвет на
Пощенска банка. Тя е и председател на УС на Асоциацията на банките в България. Професионалният ѝ път в
Пощенска банка започва през 2003 г. като главен финансов директор на осемте дъщерни компании н... 

МСП
Дата: 06.11.2024 17:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Състоянието на икономиката, в което Доналд Тръмп поема САЩ
Дата: 07.11.2024 06:39
Медия: Бизнес новините

Заглавие: BalREc 2024: Икономически оптимизъм и много възможности във всички real estate сегменти
Дата: 06.11.2024 23:55
Медия: Градът.bg

Заглавие: Какво става с германската икономика
Дата: 07.11.2024 09:18
Медия: Свободно слово

Заглавие: В задънена улица: Какво става с германската икономика
Дата: 06.11.2024 19:01
Медия: Факти

Заглавие: Бъдещето е технологично и банковият сектор ще се променя на още по-ускорени обороти
Дата: 06.11.2024 08:00
Медия: Капитал

https://businessnovinite.bg/svjat/sastojanieto-na-ikonomikata-v-koeto-donald-tramp-poema-sasht.html
https://gradat.bg/pazari-i-investicii/balrec-2024-ikonomicheski-optimizm-i-mnogo-vzmozhnosti-vv-vsichki-real-estate
https://svobodnoslovo.eu/svyat/kakvo-stava-s-germanskata-ikonomika/146566
https://fakti.bg/mnenia/925677-v-zadanena-ulica-kakvo-stava-s-germanskata-ikonomika
https://www.capital.bg/biznes/finansi/2024/11/06/4683959_budeshteto_e_tehnologichno_i_bankoviiat_sektor_shte_se/


Състоянието, перспективите и предизвикателствата пред българската стартъп екосистема през 2025 година
обсъдиха експерти в областта на рисковите капиталови и дялови инвестиции и в развитието на
предприемаческата среда в България по време на провеждащата се в София днес международна конференция
"Жизненият цикъл на стартъпите: предизвикателства". Форумът е организиран от адвокатско дружество "БОЯНОВ
... 

По проекта за Дунавски индустриален технологичен парк в Свищов осигурихме 150 милиона евро и след година и
половина той ще преобрази града и общината, каза служебният министър на иновациите и растежа Росен
Карадимов на церемонията по първа копка на Технологичния парк в Свищов. За първи път се показва какъв е
резултатът от съвместната работа на държавата и общините. Преди месец обявихме, че проектъ... 

Бюлетинът на "Капитал" с най-интересното от света на личните финанси, инвестициите и пазаритеБюлетинът
"Моят Капитал" се издава с подкрепата на Smart Factoring. Smart Factoring е компания, част от портфолиото на YNV
Group, която предоставя възможност на малките и средните предприятия в България да получат оборотен
капитал в подкрепа на техните финансова стабилност, растеж и успех. За бюлетина може... 

В регионалното министерство днес ще има среща заради безводието в Плевен и Ловеч. Мерки трябва да се
обмислят и за Черноморието. Институциите посочват много причини за намаляващата вода у нас – по-малко
валежи, намален дебит, повишена сезонна консумация, високи температури, липса на резервни водоизточници и
остаряла ВиК инфраструктура. Като решения се приоритизират резервните водоизточници и страт... 

Връзката между технологичната трансформация и използването на изкуствения интелект дава преимущество на
една държава пред другите, смята председателят на Икономическия и социален съветЕвропа е изправена пред
големи икономически предизвикателства и ако не успее да повиши своята производителност и нива на растеж,
рискува да види спад на жизнения си стандарт. Това предупреди бившият италиански премие... 

Обещания за "отпушване на потенциала от течно злато", по-малки ограничения за емисиите и голям LNG износ са
част от политиките на бъдещия президентПобедата на Доналд Тръмп обещава да разтърси политиката на САЩ в
областта на енергетиката и околната среда с широкообхватни последици за производството на петрол, развитието

Заглавие: Състоянието и предизвикателствата на българската стартъп екосистема обсъдиха експерти на
форум в София
Дата: 07.11.2024 12:00
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Дунавският индустриален технологичен парк в Свищов ще преобрази града и общината, смята
министър Карадимов
Дата: 07.11.2024 11:43
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: "Моят Капитал": Сблъсък на инвестиционната арена; Какво ни казва нарастващата цена на златото
Дата: 07.11.2024 11:25
Медия: Капитал

Заглавие: Вода в България има – проблемът е в нейното разпределение
Дата: 07.11.2024 11:21
Медия: Под тепето

Заглавие: Зорница Русинова пред Dir.bg: Европа преминава през тройна трансформация и България трябва да
намери верния път
Дата: 07.11.2024 11:13
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: От петрола до електромобилите и въглищните ТЕЦ. Ето как победата на Тръмп ще се отрази на
енергийния сектор
Дата: 07.11.2024 10:48
Медия: Бизнес Дир.бг

https://www.bta.bg/bg/news/economy/776703-sastoyanieto-i-predizvikatelstvata-na-balgarskata-startap-ekosistema-obsadiha-ek
https://www.bta.bg/bg/news/economy/776678-dunavskiyat-industrialen-tehnologichen-park-v-svishtov-shte-preobrazi-grada-i-ob
https://www.capital.bg/moiat_capital/investments/2024/11/07/4698409_moiat_kapital_sblusuk_na_investicionnata_arena_kakvo/
https://podtepeto.com/bulgaria/voda-v-balgariya-ima-problemat-e-v-nejnoto-razpredelenie/
https://business.dir.bg/ikonomika/zornitsa-rusinova-pred-dir-bg-evropa-preminava-prez-troyna-transformatsiya-i-balgariya-tryabva-da-nameri-verniya-pat
https://business.dir.bg/energien-pazar/ot-petrola-do-elektromobilite-i-vaglishtnite-tets-eto-kak-pobedata-na-tramp-shte-se-otrazi-na-energiyniya-sektor


на офшорни вятърни системи и продажбите на електрически превозни средства. А то... 

Доларът направи най-рязкото си покачване от 2016 година"Покачването на цената на долара е процес. То не е
еднократно действие. Изисква месеци. Но очакванията са възходящата му тенденция да продължи през целия
мандат на Тръмп", коментира пред НоваНюз финансовият търговец и експерт по инвестиции Бисер Варчев.
"Доларът направи най-рязкото си покачване от 2016 година. Това е абсолютно логично след дон... 

В условията на нажежен жилищен пазар, редица собственици на нови апартаменти се оказват в ситуация с години
наред да живеят в сгради, които не са въведени в експлоатация. Въпреки че общините са директни губещи, а
понякога и самите инвеститори, то оказва се, че решението на проблема не е лесно. Екипът на Economic.bg
разговаря по темата с арх. Петър Диков, бивш главен архитект на Столична община, а ... 

Работодатели атакуваха минималната работна заплата. Те искат съдът да отмени постановлението, с което
правителството определи 1077 лева минимално възнаграждение от първи януари догодина. Според Асоциацията
на индустриалния капитал решението на Министерския съвет е издадено с почти два месеца закъснение и
противоречи на два международни акта. От КТ "Подкрепа" обаче смятат, че мотивите на бизнеса са... 

Дъщерното дружество на "Лукойл" "Литаско" не е водило преговори за продажбата на рафинерия в България с
катаро-британски консорциум, разглежда различни варианти за бизнес в страната, но все още не е взело
решение, съобщиха от компанията. "Файненшъл таймс" цитира източници, според които "Лукойл" планира да
продаде рафинерията в България на катарско-британски консорциум, състоящ се от Oryx Global и... 

България вече е сред водещите дестинации в Югоизточна Европа за стартиране на бизнес. Страната ни има
развита подкрепяща екосистема, насърчаваща предприемачеството, стартиращите и разрастващи се
предприятия, която включва научноизследователски центрове, лаборатории, бизнес инкубатори, акселератори и
фондове за рисков капитал. Това заяви министърът на икономиката и индустрията д-р Петко Николов, к... 

Спрямо август 2023 г. е регистрирано нарастване със 7.3% на календарно изгладения индекс на производството в
областта на Бизнес услугитеПрез август 2024 г. общият индекс на производството в областта на Бизнес услугите се
увеличава с 1.5% спрямо предходния месец, показват предварителни и сезонно изгладени данни на Националния
статистически институт (НСИ). Спрямо август 2023 г. е регистрирано нараст... 

Заглавие: Иде уникално поскъпване на долара. Наш експерт с прогноза
Дата: 07.11.2024 10:47
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Вече 13 – 14 години не се решава проблемът с обитавани сгради без Акт 16
Дата: 07.11.2024 11:51
Медия: Economic

Заглавие: Синдикати и работодатели в спор за минималната заплата. Бизнесът атакува увеличението в съда
Дата: 07.11.2024 12:31
Медия: Днес News

Заглавие: "Лукойл" отрече да продава "Нефтохим България"
Дата: 07.11.2024 12:37
Медия: Зарата

Заглавие: Министър Николов: България вече е сред водещите дестинации в Югоизточна Европа за започване
на бизнес
Дата: 07.11.2024 12:24
Медия: Блиц

Заглавие: Бизнес услугите у нас с годишен ръст през август
Дата: 07.11.2024 12:01
Медия: Дарик Бизнес Ревю

https://www.standartnews.com/biznes-ikonomika/ide-unikalno-poskapvane-na-dolara-nash-ekspert-s-prognoza-578994.html
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https://dnesnews.bg/2024/11/%D1%81%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%80-%D0%B7%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD/
https://zarata.info/%D0%BB%D1%83%D0%BA%D0%BE%D0%B9%D0%BB-%D0%BE%D1%82%D1%80%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%B5%D1%84%D1%82%D0%BE%D1%85%D0%B8%D0%BC-%D0%B1%D1%8A%D0%BB/
https://blitz.bg/obshtestvo/ministr-nikolov-blgariya-veche-e-sred-vodeshchite-destinatsii-v-yugoiztochna-evropa-za-zapochvane-na-biznes_news1049184.html
https://dbr.bg/biznes-uslugite-u-nas-s-godishen-rast-prez-avgust


Екосистемата ни стимулира бизнес растежаБългария вече заема водещо място сред предпочитаните дестинации
за стартиране на бизнес в Югоизточна Европа, благодарение на силната си екосистема, която подкрепя
стартиращите и разрастващите се компании. По време на международна конференция, посветена на
предизвикателствата пред стартъпите и участието на фондовете за рисков капитал, министърът на икономикат... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Какво се промени на пазара на труда за една година и кои са факторите, които най-силно му влияят, коментираме
в предаването "Ритъмът на столицата" с Християн Петков - оперативен директор на HR компанията и кариерен
сайт JobTiger, който публикува своя месечен анализ относно обявите за работа на годишна база. Според
посочените данни, през октомври обявите за работа са намалели с 6% спрямо предходния... 

На 21 ноември 2024 г. в хотел Hyatt Regency, София, ще се проведе Национален форум на социално отговорните
работодатели, организиран от Националната асоциация на социално отговорните работодатели (НАСОР). Целта
на събитието е представители на всички заинтересовани страни да обсъдят и предложат добри практики, полезни
идеи и решения за изграждане на устойчиви политики, за развитие на корпоративната... 

Възобновяемите енергийни източници са все по-уязвими към кибератаки поради растящата дигитализация и
свързаност на системите им, което налага спешни мерки за укрепване на киберсигурността в сектора.
Европейските енергийни компании и експерти предупреждават, че без адекватна защита, въздействието на
кибернападенията може да бъде опустошително за бизнеса и обществото. В този брой на списание Енергия... 

Възможни решения за данъчната политика, управлението на разходите и овладяването на дефицита обсъдиха
финансисти, икономисти и анализатори на дискусията "Алтернативен бюджет на Института за пазарна икономика
(ИПИ)" в София. По традиция от 2002 г. насам икономистите на Института представят в "Алтернативен бюджет на
ИПИ" свои идеи за реформи, както и мерки в сферата на данъците и по отношение на раз... 

Aктуалните статистически данни показват, че в България в момента се намират над 52 000 украински граждани,
получили статут на временна закрила. Над 14 000 от тях работят и на практика са данъкоплатци в България. Това
съобщи пред БТА в Бургас посланикът на Украйна в България Олеся Илашчук. В Бургас се намират около 8000
украинци, които имат статут на временна закрила, а като цяло в областта техният... 

Заглавие: България се превърна във водеща дестинация за стартъпи
Дата: 07.11.2024 12:30
Медия: Dnes.bg

Заглавие: България все още е със стабилен пазар на труда в предлагането на работа
Дата: 06.11.2024 17:23
Медия: Радио София

Заглавие: Национален форум на социално отговорните работодатели ще се проведе на 21 ноември 2024 г. в
София
Дата: 06.11.2024 15:52
Медия: Списание Enterprise

Заглавие: Киберсигурност във ВЕИ сектора
Дата: 07.11.2024 12:01
Медия: ProfiLand

Заглавие: Ако се съкратят 20% от администрацията, никой няма да разбере в държавата, че нещо му липсва
Дата: 07.11.2024 11:13
Медия: Пловдив 24

Заглавие: Над 14 хил. украинци работят в момента в България
Дата: 07.11.2024 09:45
Медия: Днес+

https://www.dnes.bg/business/2024/11/07/bylgariia-se-prevyrna-vyv-vodeshta-destinaciia-za-startypi.626170
https://bnr.bg/sofia/post/102071471/balgaria-vse-oshte-e-s-edin-stabilen-pazar-na-truda-v-predlaganeto-na-rabota
https://enterprise.bg/Other/natsionalen-forum-na-sotsialno-otgovornite-rabotodateli-shte-se-provede-na-21-noemvri-2024-g-v-sofiya
https://bg.profiland.net/articles/kibersigurnost-vv-vei-sektora
https://www.plovdiv24.bg/novini/Bylgaria/Ako-se-sukratyat-20-ot-administraciyata-nikoi-nyama-da-razbere-v-durzhavata-che-neshto-mu-lipsva-2328737
https://dnesplus.bg/bulgaria/nad-14-hil-ukraintsi-rabotyat-v-momenta-v-bulgaria_1172669


Форум за насърчаване на младежкото и студентско предприемачество ще се състои днес в Дома на Европа в
София, съобщават организаторите. Това е 22-о издание на форума, който започва в 10 часа и се провежда по
повод Европейския ден на предприемача. Темата тази година е "Иновации и предприемачество". Организира се
от Центъра за трансфер на технологии към Научноизследователския сектор на Софийски унив... 

Работодатели атакуваха минималната работна заплата. Те искат съдът да отмени постановлението, с което
правителството определи 1077 лева минимално възнаграждение от първи януари догодина. Според Асоциацията
на индустриалния капитал решението на Министерския съвет е издадено с почти два месеца закъснение и
противоречи на два международни акта. Минималната заплата за следващата година е равна на 50% ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Aĸтивният във Beлиĸoбpитaния и CAЩ гpъцĸи бизнecмeн Димитpиoc Дoциoc тъpcи нaчин дa пpидoбиe "Лyĸoйл
Heфтoxим", ĸaтo пpeз пocлeднитe няĸoлĸo мeceцa тoй e пpoвeждaл paзгoвopи ĸaĸтo c пpeдcтaвитeли нa pycĸия
coбcтвeниĸ нa нaй-гoлямaтa paфинepия нa Бaлĸaнитe, тaĸa и c ĸoнcyлтaнтитe oт МсКіnѕеу, cтaвa яcнo oт
пyблиĸaции нa издaниeтo Іntеllіgеnсе Оnlіnе. C oглeд гeoпoлитичecĸaтa cитyaция пo cвeтa, нe e... 

Репортерите като орли нападат президента. Тръмп явно ги ненавижда, но не може да не им отговаря. Борисов
мълчаливо наблюдава агресивната динамика на шоуто в Овалния кабинет, което случаят му поднася."Шеметно
завръщане", така световни агенции определят разгромяващата победа на Доналд Тръмп. В първата си реч след
успеха, който го отвежда за втори път в Белия доми, произнесена тази сутрин в конгресе... 

/КРОСС/ Ваше Превъзходителство, Езикът на кухнята - дипломация, история и култура е инициатива, която силно
ни развълнува. Каква е връзката между кулинарията и дипломацията? - Кулинарията и националната кухня е
съставната част на културната дипломация - явление, което се появи много отдавна. В нашите условия, когато
темата за войната може да бъде много трудна и болезнена, културата и гощаването с ... 

С години хора се мъчат в завършени сгради без разрешение за живеене, а най-големият проблем е в Столична
общинаПри неспиращ растеж на имотния пазар и постоянно покачващи се цени, могат ли купувачите всъщност да
се окажат в капана на мечтания дом? Може, ако прескъпият имот не успява да се сдобие с необходимите

Заглавие: Форум за насърчаване на младежкото и студентско предприемачество ще се проведе в София
Дата: 07.11.2024 07:30
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Работодатели атакуваха минималната заплата в съда, искат отмяна на увеличението от 1 януари
Дата: 07.11.2024 12:36
Медия: TVN-Bulgaria

Заглавие: Лyĸoйл Heфтoxим, Tpъмп и Дocиeтaтa oт Πaнaмa – дoближaвa ли ce cдeлĸaтa зa бypгacĸaтa
paфинepия
Дата: 06.11.2024 12:08
Медия: Грамофона

Заглавие: Валерия Велева: Когато Тръмп посрещна Борисов: Вие сте пример за Германия!
Дата: 06.11.2024 14:00
Медия: Епицентър

Заглавие: Н.Пр. Олеся Илашчук, посланик на Украйна у нас: България е лидер на Балканите при разработването
на "формула на мира" в Украйна. Това е много важен принос към нашата обща победа.
Дата: 07.11.2024 12:00
Медия: Буднаера

Заглавие: Хаос и безхаберие: Никоя институция не се интересува от сградите без Акт 16
Дата: 07.11.2024 11:53
Медия: Economic

https://www.bta.bg/bg/news/economy/776123-forum-za-nasarchavane-na-mladezhkoto-i-studentsko-predpriemachestvo-shte-se-prov
https://tvn.bg/rabotodateli-atakuvaha-minimalnata-zaplata-v-sada-iskat-otmyana-na-uvelichenieto-ot-1-yanuari/
https://www.gramofona.com/business-jug/lyoyl-heftoxim-tpamp-i-docietata-ot-anama-doblijava-li-ce-cdelata-za-bypgacata-pafinepiya
https://epicenter.bg/article/Valeriya-Veleva--Za-edna-shemetna-vizina/366337/11/0
http://www.budnaera.com/202405f/24051845.html
https://www.economic.bg/bg/a/view/nikoja-institucija-ne-se-interesuva-ot-sgradite-bez-akt-16


регулаторни одобрения, и то в продължение на години. В такава ситуация са много домакинст... 

Проект за изграждането на 7-етажен блок в непосредствена близост до езерото в столичния квартал "Дружба",
срещу който жителите на района протестираха преди време, отново е на дневен ред. Временният главен архитект
на София Богдана Панайотова е издала градоустройствена заповед за промяна на предназначението на част от
терен пред блокове 121 и 122 в "Дружба" от такъв за "Парково озеленяване" в за "Ж... 

Според него свикването на най-широкия формат на съвещание за най-голямата политическа партия показва, че
ситуацията е непредсказуема.Не съм оптимист. Ще наблюдаваме внимателно какво ще се случи в Народното
събрание по избора на председател. Това заяви Росен Плевнелиев, президент на България в периода 2012 –
2017 г., в отговор на въпроса на БГНЕС как оценява политическата обстановка в страната след... 

България трябва да има ясен план за развитие на регионите и държавата. Това заяви президентът (2012-2017 г.)
Росен Плевнелиев на откриването на конференцията "Модели за устойчиво развитие на региона на запад от
София", която се провежда днес в Художествена зала Виваком. По думите му, по време на мандата му като
президент, в страната е имало дългосрочно планиране за развитие на регионите. В момента... 

За някои от нещата, републиканецът представи ясни аргументи, за други - не се задълбочиСАЩ осъмнаха с
новоизбран президент – републиканецът Доналд Тръмп, който се завръща в Белия дом след четири годишно
отсъствие. Той вече започна да сформира новия си екип, с който ще работи през следващите четири. В неговата
реч след обявяването на изборната победа Тръмп открои едно мото – "дадени обещания, спазе... 

Допълнително споразумение за доставка на още пет нови електрически мотрисни влака беше подписано днес в
Министерството на транспорта и съобщенията от служебния министър Красимира Стоянова и председателя на
борда на директорите и главен оперативен директор на "Шкода Транспортейшън" и "Шкода Вагонка" Петър
Новотни. Споразумението е в допълнение на подписания през септември тази година договор за дос... 

Ученият беше ректор на Алма Матер, председател на БАН и на парламента и посланик в ЯпонияПаметник на
акад. Благовест Сендов ще бъде открит на 26 ноември в парковото пространство пред Факултета по математика и
информатика на Софийския университет (СУ) "Св. Климент Охридски". "По идея на академичната общност на
Софийския университет и на Българската академия на науките (БАН) през 2022 г. беше създад... 

Заглавие: Бетон за баровци: 7-етажен блок никне до езерото в "Дружба"
Дата: 07.11.2024 11:49
Медия: Свободно слово

Заглавие: Плевнелив: Окрилени от Тръмп произвеждат разделение, България е пред нови избори
Дата: 07.11.2024 11:11
Медия: BG voice

Заглавие: България трябва да има ясен план за развитие на регионите и държавата, каза Росен Плевнелиев
Дата: 07.11.2024 10:34
Медия: Утро Русе

Заглавие: Топ 10 политики, с които Тръмп ще стартира мандата си през януари
Дата: 07.11.2024 10:32
Медия: Дарик

Заглавие: Подписахме договор за още 5 нови електрически влака
Дата: 07.11.2024 12:10
Медия: vEvesti.bg

Заглавие: Паметник на акад. Благовест Сендов ще бъде открит пред Факултета по математика на СУ
Дата: 07.11.2024 11:31
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Третата по големина верига пицарии в САЩ навлиза на българския пазар

https://svobodnoslovo.eu/lyubopitno/beton-za-barovci-7-etazhen-blok-nikne-do-ezeroto-v-druzhba/146596
https://bgvoice.com/plevneliv-okrileni-ot-trump-proizvejdat-razdelenie-bulgariia-e-pred-novi-izbori
https://utroruse.com/article/1045448/
https://darik.bg/top-10-politiki-s-koito-tramp-ste-startira-mandata-si-prez-anuari
https://vevesti.bg/295139/podpisahme-dogovor-za-oshte-5-novi-elektricheski-vlaka/
https://lupa.bg/news/pametnik-na-akad-blagovest-sendov-shte-bade-otkrit-pred-fakulteta-po-matematika-na-su_323116news.html
https://www.investor.bg/a/534-novini/403733-tretata-po-golemina-veriga-pitsarii-v-sasht-navliza-na-balgarskiya-pazar


Papa Johns ще открие три обекта в София тази година и се очаква да прибави още два през 2025 г.Третата по
големина верига пицарии в САЩ Papa Johns навлиза на българския пазар с три обекта в София, съобщават от
компанията. Веригата е създадена през 1984 г. и вече има над 5500 локации в 49 страни. Великобритания,
Германия и Испания са най-големите пазари на веригата в Европа. Тя има обекти и в Азия,... 

Ден след победата на Доналд Тръмп на президентските избори в САЩ започват анализите и коментарите какви
ще бъдат ключовите назначения в администрацията му, отбелязва Ройтерс. Скот Бесънт, ключов съветник на
Тръмп, е смятан за вероятен водещ кандидат за поста на министър на финансите. Той е бил преподавател в Йейл
и е инвеститор в хедж фонд. Бесънт подкрепя използването от Тръмп на митата като сред... 

Доналд Тръмп се завръща в Белия дом. И то не как да е, ами с победа, която се очертава по-убедителна от тази
през 2016. По всичко личи, че Тръмп не само ще спечели по делегати от щатите в Electoral College, но и по
абсолютен брой гласове (popular vote) подадени в цялата страна. В момента води с над 5 милиона гласа. Ако тази
дистанция се задържи, това републикански кандидат не го е постигал от 1988... 

Делото срещу бизнесмена Васил Божков продължава с разпит на петима свидетели. Това е втори пореден ден, в
който Софийският градски съд заседава, за да могат над 20 души да дадат обяснения по казуса. Вчера бяха
разпитани Боян и Цветомир Найденови. Двамата братя разказаха за познанството си и бизнес отношенията, които
са имали с Васил Божков. Бизнесменът Васил Божков е подсъдим по разследване за ор... 

Инвестициите превръщат Божурище и Сливница в динамично развиващи се общини. Те стимулират икономическия
растеж, създават нови работни места и подобряват качеството на живот на местните жители. Около това се
обединиха кметът на Община Божурище Георги Димов и заместник-кметът на Община Сливница Радостин
Ялъмов по време на конференцията "Модели за устойчиво развитие на региона на запад от София", коя... 

Дата: 07.11.2024 10:29
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Ройтерс: Какви ще бъдат ключовите назначения в администрацията на Тръмп
Дата: 06.11.2024 23:51
Медия: Би Нюз

Заглавие: Дано втората победа на Тръмп доведе до по-сериозно пробуждане и в Европа
Дата: 06.11.2024 15:04
Медия: Лентата

Заглавие: Делото срещу Васил Божков продължава втори ден с разпит на свидетели
Дата: 07.11.2024 12:11
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Инвестициите превръщат Божурище и Сливница в динамично развиващи се общини, посочиха
представители на местните власти
Дата: 07.11.2024 12:43
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

https://bnews.bg/rojters-kakvi-sthe-badat-klyuchovite-naznacheniya-v-administracziyata-na-tramp/
https://www.lentata.com/dano-vtorata-pobeda-na-trmp-dovede-do-po-seriozno-probuzhdane-i-v-evropa
https://bntnews.bg/news/deloto-sreshtu-vasil-bozhkov-prodalzhava-vtori-den-s-razpit-na-svideteli-1299823news.html
https://ndt1.eu/%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%89%D0%B0%D1%82-%D0%B1%D0%BE%D0%B6%D1%83%D1%80%D0%B8%D1%89%D0%B5-%D0%B8-%D1%81%D0%BB/
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